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GABINET WETERYNARYJNY
- leczenie zwierząt towarzyszących
- szczepienia profi laktyczne
- chirurgia
- EKG, USG
- badania laboratoryjne

Zapraszamy: 
pn. - pt. 9.00 - 20.00 sb. 9.00 - 14.00
ul. Weteranów 56, 05-250 Radzymin

tel. 22 786 58 59, 509 251 708
www.wetprzyjaciele.pl

Gabinet
Weterynaryjny
„Przyjaciele”

Co powstanie w Ząbkach na działce po Gazomontażu? 

Kolejne miliony na szpital
Spokojnych Świąt Bożego Narodzenia
oraz wszystkiego najlepszego
w Nowym Roku
wszystkim Klientom
życzą T. i M. Szczepaniak

Ząbki, ul. ks. Skorupki 17 lok. U1
Kobyłka, ul. Napoleona 63A 

Zdrowych, spokojnych
i pełnych rodzinnego ciepła

Świąt Narodzenia Pańskiego.
Odpoczynku od codziennego zabiegania

oraz chwil zadumy.
Wszelkiej pomyślności

w Nowym Roku
oraz spełnienia w życiu osobistym

i zawodowym

Bożena Żelazowska
Poseł na Sejm RP

Wywiad z Januszem Tomaszem Czarnogórskim, Prezesem PWiK w Ząbkach Sp. z o.o. 

Po bardzo dobrej informa-
cji z dnia 26 listopada o pozy-
skaniu ponad 37 mln zł na roz-
budowę Szpitala Matki Bożej 

Nieustającej Pomocy w  Wo-
łominie, władze Powiatu po-
informowały, że pozyskały 
21  mln zł na modernizację 

obecnego budynku szpitala 
w ramach Rządowego Fundu-
szu Inwestycji Lokalnych. 

(dokończenie na str. 9)

Na początku Pani Redak-
tor – zanim przejdziemy do 
pytań – chciałem zdemento-
wać informacje, które poja-

wiają się w prasie i mediach 
lokalnych na temat zagospo-
darowania terenu po Gazo-
montażu – na rogu Powstań-

ców i Piłsudskiego w Ząbkach. 
Nieprawdą jest, że planuje-
my wybudować tam kolej-
nego molocha handlowego – 

coś na kształt M1 czy Galerii 
Młociny. Planujemy pionier-
ski projekt, w którym usługi 
publiczne, takie jak: bibliote-

ka, kółka teatralne, pracownie 
Miejskiego Ośrodka Kultury 
czy miejsca rekreacji dla na-
szych mieszkańców będą prze-
nikały się z częścią handlową 
i usługową. I to wszystko przy 

maksymalnym wprowadzeniu 
zieleni i rekreacji na całym te-
renie. Bo przecież, oprócz tego, 
że jesteśmy spółką z o.o., to 
też jesteśmy spółką komunal-
ną Miasta Ząbki, która to ma 
za zadanie zaspokajanie usług 
sportowych, kulturalnych i re-
kreacyjnych wszystkich miesz-
kańców. 

W tym celu stanęliśmy 
w grudniu 2018 r. do przetar-
gu organizowanego przez syn-
dyka masy upadłościowej Ga-
zomontaż S.A. Gdyby nie my, 
to ten atrakcyjny teren o po-
wierzchni 15  000 m2 trafiłby 
pod zabudowę wielorodzinną 
– dominującą ostatnio w na-
szym mieście.

A tak na marginesie: na te-
renie działki po Gazomontażu 
znajduje się też stacja uzdat-
niania wody, która, po remon-
cie w przyszłym roku, zostanie 
włączona do naszego systemu 
wodociągowego – co w jeszcze 
większym stopniu zabezpieczy 
mieszkańcom dostęp do wła-
snej wody.

Widok na inwestycję od strony ul. Piłsudskiego (dokończenie na str. 6)
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Zapraszamy do Biura Posła Piotra Uścińskiego 
w Wołominie ul. Ogrodowa 14, 

Ząbki ul. Wojska Polskiego 1, II piętro. 
Tel. 731 970 077, 

a także do Mobilnego Biura 
Posła Piotra Uścińskiego, 

które może dojechać wszędzie, gdzie jest potrzebne 
(na terenie powiatów podwarszawskich) 

tel.: +48 731 97 00 77,  
email: biuro@uscinski.pl

770 mld zł dla Polski
Nowe inwestycje w Ząbkach

Umowy na rozbudowę pasa drogowego ul. Kochanowskiego od Narutowicza do Drewnickiej i drogi gminnej Budkiewicza od 
ul. Prostej do ul. Narutowicza oraz ul. Saperów w Ząbkach podpisane. 

We wtorek, 1 grudnia, 
Małgorzata Zyśk, burmistrz 
Ząbek, podpisała umowę na 
rozbudowę pasa drogowe-
go w ul. Kochanowskiego od 
Narutowicza do Drewnickiej 
i drogi gminnej Budkiewicza 
od ul. Prostej do ul. Naruto-
wicza w Ząbkach.

Wartość umowy: 1 774 
890,00 zł. Termin realizacji: 
31.08.2021 r.

Zadanie inwestycyjne 
obejmuje rozbudowę dróg 
gminnych – Kochanowskie-
go (od ul. Narutowicza do 
ul. Drewnickiej) i Budkiewi-
cza (od ul. Prostej do ul. Na-
rutowicza) w Ząbkach wraz z 
budową chodnika oraz kana-
lizacji deszczowej na ww. od-
cinkach dróg.

Tego samego dnia bur-
mistrz Małgorzata Zyśk pod-
pisała umowę na budowę 
drogi – ul. Saperów w Ząb-
kach. W zakres przedmioto-
wego zamówienia wchodzi 
budowa chodnika oraz ka-
nalizacji deszczowej na całej 
długości.

Wartość umowna robót 
budowlanych to 966 780,00 
zł brutto. Termin realizacji: 
30.06.2021 r.

Dodajmy, że na pierwsze 
zadanie, czyli rozbudowę ul. 
Kochanowskiego, gmina po-
zyskała 85% dofinansowa-
nia na kanalizację deszczo-

wą. Jest szansa, że Ząbki 
będą mogły ubiegać się o 
podobny zwrot kosztów, 
czyli 85% na kanalizację 
deszczową, również w ul. 
Saperów. Będzie to wia-
domo po otwarciu ofert, 
z chwilą rozstrzygnięcia 
przetargu.

Środki na oba zada-
nia zabezpieczone zostały 
z rządowego wsparcia na 
inwestycje gminne (6 mln 
300 tys. zł) w ramach tar-
czy dla samorządów, z 
uwagi na COVID-19.

Budżet UE jest korzyst-
ny dla Polski, otrzymamy z 
niego ogromne pieniądze. 
Dobrze się stało, że Premier 
Mateusz Morawiecki wraz z 
węgierskim Premierem Vik-
torem Orbanem przyjęli 
wspólną strategię negocjacji 
i doprowadzili do kompro-
misu. To wielki sukces na-
szych krajów. 

Propozycja Veta od po-
czątku była elementem tej 
strategii a nie celem sa-
mym w sobie. Nie chodzi-
ło przecież o zablokowanie 
budżetu, Veto było instru-
mentem, aby uniemożli-
wić blokowanie pieniędzy 
dla Polski. Taki bowiem był 
plan części krajów zachodu 
Unii, części polityków eu-
ropejskich, w tym niestety 
niektórych polityków pol-
skiej opozycji. Chcieli oni 
zablokować dostęp Polski 
do tych ogromnych środ-
ków. W myśl zasady, że 
czym gorzej dla Polski, tym 
gorzej dla PiSu, który aktu-
alnie rządzi. Interes Polski 
chcieli poświęcić w imię in-
teresów opozycji, która za-
cierała ręce na myśl o tym, 
że Polska nie dostanie środ-
ków UE przez co PiS prze-
gra wybory.

Tak się jednak nie stanie. 
Przypomnę, że chodziło o 
stosowanie tzw. reguły pra-
worządności. Słyszeliśmy 
zapowiedzi, że kraje niepra-
worządne środków UE nie 
dostaną. A jako nieprawo-
rządne wskazywano wła-
śnie na Polskę i na Wę-

gry. Argumentami były tu 
m.in.: nieprzyjmowanie re-
lokacji imigrantów, rzeko-
me naruszenia niezależno-
ści sądów (choć przecież 
Polska wzorowała się tu na 
krajach zachodnich i funk-
cjonujących np. w Niem-
czech rozwiązań) oraz rze-
koma dyskryminacja Lgot, 
polegająca m.in. na nieak-
ceptowaniu przez Polaków 
małżeństw homoseksual-
nych. 

Na szczycie Rady Euro-
pejskiej pod naciskiem Pol-
ski i Węgier przyjęto kon-
kluzje, z których wynika, 
że warunkowość przyzna-
wania środków UE ma słu-
żyć jedynie ochronie sa-
mego budżetu UE w sensie 
finansowym. Reguła pra-
worządności będzie więc 
obowiązywała w odniesie-
niu do np. nadużyć finan-
sowych (wydatkowanie 
środków UE niezgodnie z 
przeznaczeniem, korupcja 
z tym związana itp.), a nie 
w odniesieniu do oskarżeń 
jakiegokolwiek kraju o roz-
bieżności z pozostałymi w 
sprawach światopoglądo-
wych, czy innych sprawach 
zastrzeżonych jako sprawy 
wewnętrzne całego kraju.

Polska i Węgry walczy-
ły tu nie tylko o swój inte-
res obecny, ale o przyszłość 
całej Unii. Niejasne i nie-
obiektywne kryteria, które 
skutkowałyby nierównym 
traktowaniem krajów Unii, 
mogłyby bowiem spowo-
dować, że także inne kraje 
w przyszłości miałyby pro-
blemy. 

Wszystkim Czytelni-
kom moich felietonów w 
Mojej Gazecie Regionalnej 
życzę wspaniałych, Błogo-
sławionych Świąt Bożego 
Narodzenia i szczęśliwego 
Nowego Roku!

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP
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NIEDZIELE HANDLOWE:

6, 13, 20.12.2020 czynne w godz. 10.00 - 15.00

W NIEDZIELE HANDLOWE

RABAT - 10%
przy zakupie powyżej 100 złDOM

DOBRYCH
MAREK

DOM HANDLOWY MODUS
odzież - obuwie

Wołomin, ul. Kościelna 3

przy 
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Z okazji nadchodzących 
Świąt Bożego Narodzenia 

i Nowego 2021 Roku
składamy Redakcji oraz Czytelnikom 

„Mojej Gazety Regionalnej”
najserdeczniejsze życzenia zdrowia, 

szczęścia, miłości i spokoju.
Życzymy, aby Święta przeżywane 

w tym wyjątkowo trudnym okresie były 
czasem wzajemnej życzliwości i szacunku,

napełniły Państwa pokojem i wiarą 
oraz dały siłę do pokonywania trudności

i pozwoliły z ufnością patrzeć w przyszłość.

Rada i Zarząd Dzielnicy Rembertów
m. st. Warszawy

Będzie sygnalizacja świetlna

Drony nad domami
W związku z rozpoczę-

ciem sezonu grzewczego, w 
Ząbkach i Zielonce rozpo-
częto kontrole stanu powie-
trza za pomocą drona. 

Od 1 grudnia do zakoń-
czenia sezonu grzewczego 
nad Ząbkami będzie można 
zobaczyć drona, który wy-
posażony jest w urządzenie 
do pomiaru stanu powietrza. 
Kontrole będą niezapowie-
dziane i będą odbywały się 
w różnych godzinach przez 

całą dobę, szczególnie w cza-
sie, gdy większość mieszkań-
ców zwykle jest w domach.

Przeloty dronem umoż-
liwią dokonanie analizy che-
micznej powietrza w określo-
nych punktach. Dzięki temu 
zostaną zaznaczone na mapie 
miejsca, w których dron wy-
krył nieprawidłowości.  

Znajdujące się tam bu-
dynki, zwykle gospodarstwa 
domowe, zostaną wówczas 
skontrolowane przez od-

Panu Adamowi Lubiakowi
wyrazy szczerego współczucia

z powodu śmierci

MAMY

składa

Urszula Szaliłow
red. naczelna 

Mojej Gazety Regionalnej

Zbliża się termin oddania 
wiaduktu nad obwodnicą, łączą-
cego ulicę Główną z ulicą Dwor-
kową. Żeby przejechać taką dro-
gę, niezbędne będzie przecięcie 
ruchliwej drogi wojewódzkiej 
nr 631. 

Latem władze miasta roz-
poczęły rozmowy na temat zain-
stalowania na tym skrzyżowaniu 
tymczasowej sygnalizacji świetl-
nej (do czasu kompleksowej 
przebudowy drogi). 10 września 
do Mazowieckiego Zarządcy 
Dróg Wojewódzkich (MZDW) 
trafiło z Urzędu Miasta pismo 
w tej sprawie. W październiku 
głos zabrali również radni: wo-
jewódzcy i powiatowi, pisząc in-
terpelację do marszałka Adama 
Struzika.

Na początku grudnia ma-
recki ratusz otrzymał z MZDW 
pismo, w którym znalazły się 
dobre wieści.

Jest zgoda na rozpoczęcie projektowania sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Głównej z DW 631 w Markach.

„Biorąc pod uwagę przebieg 
rozmów, jakie były prowadzone 
ww. sprawie pomiędzy przedsta-
wicielami MZDW w Warszawie 
i Miasta Marki, zarządca drogi 
stwierdza, iż wyraża zgodę na 
podjęcie czynności związanych 
z zaprojektowaniem sygnalizacji 
świetlnej na skrzyżowaniu drogi 
wojewódzkiej nr 631 z ul. Głów-
ną i Dworkową (…), która będzie 
funkcjonować tymczasowo do 
realizacji rozbudowy drogi wo-
jewódzkiej nr 631” – czytamy w 
piśmie od MZDW.

Czyli – mówiąc zwięźle – 
zapaliło się zielone światło do 
zaprojektowania, a następnie wy-
konania sygnalizacji.

– Cieszymy się, że udało 
się uzyskać wstępną zgodę na 
wspólną realizację tego przed-
sięwzięcia, które zwiększy bez-
pieczeństwo uczestników ru-
chu drogowego w tej lokalizacji 
– mówi Tadeusz Markiewicz z 
Urzędu Miasta. 
–  Będziemy rozmawiać o inwe-
stycji w gronie przedstawicieli 
urzędu miasta, starostwa powia-
towego i Mazowieckiego Zarzą-
du Dróg Wojewódzkich. Musimy 
ustalić zasady wspólnej realizacji 
przedsięwzięcia. Wszystkie stro-
ny zadeklarowały dobrą wolę. 

Drugim krokiem będzie wy-
konanie projektu sygnalizacji 
świetlnej. Po jego zatwierdzeniu 
będziemy mogli wykonać trze-
ci krok, czyli zrealizować budo-
wę. Niewiadomych po drodze 
jest całkiem sporo, dlatego nikt 
nie zadeklaruje obecnie podania 
konkretnej daty. 

Jedno jest pewne – z uwagi 
na kluczowy charakter tego roz-
wiązania drogowego dla Marek 
i Kobyłki wszyscy są za sprawną 
realizacją tego przedsięwzięcia.

red.

powiednie służby miejskie. 
Mieszkańcy, którzy łamią 
przepisy paląc niedozwolo-
nymi materiałami, muszą li-

czyć się z konsekwencjami w 
postaci wniosków do sądu o 
ukaranie.

red.
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Mariuszek nadal potrzebuje pomocy

Pełnych spokoju, ciepła i radości 
Świąt Bożego Narodzenia

oraz zdrowia i wszelkiej pomyślności 
w Nowym 2021 Roku

życzy Zarząd i Pracownicy

Miejskiego Centrum Sportu w Ząbkach

Mariusz mieszka z mamą i siostrami 
w starym domu, którego stan jest tak zły, 
że nie nadaje się do remontu. Ubikacja 
znajduje się na zewnątrz. W razie po-
trzeby matka musi przenieść chłopca na 
własnych rękach do tego przybytku, cha-
rakterystycznego dla zamierzchłych cza-
sów, ale niegodnego lat 20-tych XXI wie-
ku. Zważywszy na fakt, że chłopiec nie 
może poruszać się na własnych nogach, 
sytuacja jest bardzo trudna. Pani Cecy-
lia, matka Mariuszka, skarży się na ból 
pleców, ma też problemy z ciśnieniem. 
W nocy nie może spać, pojawiają się 
lęki, prawdopodobnie pierwsze objawy 

depresji. Zaczyna powoli tracić nadzieję, 
że w ich życiu zmieni się coś na lepsze. 
Pieniądze (ok. 120 tys. zł), które wpłacili 
darczyńcy na Caritas z przeznaczeniem 
dla Mariuszka, są rodzinie wypłacane 
tylko na sprzęt i zajęcia z rehabilitacji. 
A przecież własny pokój i możliwość 
umycia się w łazience, skorzystanie w 
ludzkich warunkach z WC – to też ele-
ment rehabilitacji i może nawet jeden z 
najważniejszych czynników w walce o 
zdrowie chłopca.

Rodzina chciałaby wybudować nie-
wielki dom w standardzie nie urągają-
cym naszym czasom. 

Wójt Gminy Strachówka Piotr 
Orzechowski obiecał swoją pomoc w 

realizacji tego marzenia. Nieodpłatnie 
wywiercono studnię, by doprowadzić 
wodę do starego domu. Gmina zadekla-
rowała też, że pomoże w opracowaniu 
projektu niewielkiego, nowego budynku 
mieszkalnego. Miejsce jest wytypowane, 
ale niezbędne jest uregulowanie stanu 
prawnego działki (postępowanie spad-
kowe po śmierci męża). Potrzebne są też 
materiały budowlane i pieniądze. 

Przeszkodą jest nadal nieuregu-
lowany stan prawny nieruchomości. 
Sprawa utknęła w sądzie. Czyli od roku 
sytuacja jest bez zmian. 

Potrzebna pomoc prawna
Mariusz jest mieszkańcem powiatu 

wołomińskiego i to właśnie stąd powi-
nien otrzymać największą pomoc, za-
równo od władz samorządowych, firm, 
jak i osób prywatnych. 

Obecnie najbardziej potrzebna 
jest rodzinie pomoc prawna. Wszystko 
wskazuje na to, że rodzina sobie sama 
nie poradzi w zawiłościach związanych 
z postępowaniem sądowym. Przydałaby 
się fachowa pomoc od kogoś, kto popro-
wadziłby sprawę przed sądem. Pisma 
procesowe, zawiłości prawne, terminy 
itp. – to wszystko nie jest do udźwi-
gnięcia przez znękaną życiem, prostą 
kobietę, walczącą o zdrowie i życie syna. 
Może postępowanie sądowe tak długo 
trwa, gdyż Pani Cecylia nie ma stosow-
nej wiedzy, by temu sprostać? Może przy 
odrobinie dobrej woli urzędników oraz 
pomocy Pana Starosty, Wójta Strachów-
ki i radnych, udałoby się ją szybko do-
prowadzić do szczęśliwego zakończenia? 

Apelujemy o pomoc w znalezieniu 
kompetentnej osoby. Bez Państwa po-
mocy ta rodzina sobie nie poradzi. Sama 
nie rozwiąże tego problemu.

Gmina pomaga rodzinie
– W leczeniu chłopca w zasadzie nic 

się nie zmieniło. Obiecywanej pomocy 
z programu „Sprawy dla reportera” – 
innowacyjnego leczenia Mariusza ko-
mórkami macierzystymi, z którą miałby 

O sytuacji chłopca pisaliśmy rok temu na łamach MGR. Obecnie Mariusz ma 13 lat. Od 4 lat zmaga się z chorobą 
Duchennè a, czyli dystrofią mięśniową. Jest to niezwykle groźna i ciężka choroba genetyczna, powodująca postę-
pującą i nieodwracalną dystrofię mięśni. 

skorzystać z grupą innych 10 chłopców, 
nie otrzymał. Rodzina otrzymała pomoc 
finansową z Caritas w ramach progra-
mu „Sprawy dla reportera” – informuje 
Szymon Węgrowski, kierownik GOPS w 
Strachówce. 

– Udało się pozyskać dla chłopca 
wózek inwalidzki z napędem elektrycz-
nym o wartości 16 500 zł, wyposażony 
między innymi w windę. (10 000 dofi-
nansowanie z PCPR Wołomin w ramach 
Programu „Aktywny Samorząd”, 3 000 zł 
z Narodowego Funduszu Zdrowia, 3 500 
zł wkład własny). Udało się również zor-
ganizować darmową rehabilitację z Cen-
trum Rehabilitacji Sprawność z Zielonki, 
a najważniejsze, że rehabilitant przyjeż-
dża do domu. Mariusz wsparcie w tym 
zakresie otrzymuje prawie od roku 
– dwa razy w tygodniu. Poprawiły się 
nieco warunki domowe: została dopro-
wadzona woda, zakupiono pralkę oraz 
zamontowane zostało szambo – dodaje 
kierownik GOPS w Strachówce. 

Dom znajduje się w katastrofalnym stanie

Mariuszek z mamą i siostrami

Czasu jest coraz mniej…
Chłopiec ma coraz mniej czasu, 

gdyż choroba postępuje. Warunki, w 
jakich żyje rodzina Mariusza, są bardzo 
trudne. Znajdujący się na ustroniu, przy 
samym lesie dom jest w tak złym stanie, 
że nawet realizatorzy programu telewi-
zyjnego „Nasz nowy dom” nie zdecydo-
wali się na jego naprawę. W mieszkaniu 
nadal nie ma łazienki, ubikacji, central-
nego ogrzewania. 

Mariusz jest niezwykłym chłop-
cem, który do niedawna jeszcze z opty-
mizmem patrzył w przyszłość. Miał 
jedno marzenie: marzył o własnym 
pokoju z łazienką i ubikacją w nowym 
domu. Teraz coraz częściej popada w 
apatię, zastanawia się, dlaczego właśnie 
jego dotknął tak straszny los. Dlaczego 
musi mieszkać i uczyć się w tak trud-
nych warunkach? A czasu zostało już 
niewiele…

Urszula Szaliłow



6  ← 23(361)  17 grudnia 2020  →  GAZETA BEZPŁATNA

WYDARZENIA • OPINIE • UWAGI • REKLAMA    TEL. 793 10 36 35

Co powstanie w Ząbkach na działce po Gazomontażu?
Moja Gazeta Regionalna: 
Panie Prezesie, co zatem po-
wstanie na terenie po Ga-
zomontażu przy ul. Piłsud-
skiego 101/Powstańców 2C 
w Ząbkach?
Janusz Tomasz Czarnogór-
ski, Prezes PWiK Sp. z o.o. 
w Ząbkach: Koncepcja, któ-
rą tutaj prezentujemy Na-
szym Mieszkańcom, zakłada 
wolnostojący budynek jed-
nobryłowy – a tak napraw-
dę składający się z trzech ele-
mentów połączonych ciągami 
komunikacyjnymi na pozio-
mie zero. Głównym przezna-
czeniem budynku będą usłu-
gi komercyjne (handel oraz 
usługi typowe dla małych ga-
lerii handlowych – jednak bez 
sklepów wielkopowierzchnio-
wych) oraz usługi użytecz-
ności publicznej o charakte-
rze kulturalnym, sportowym, 
rekreacyjnym, czytelniczym 
i edukacyjnym.

A jak będzie wyglądała prze-
strzeń wokół budynku? 
Przeznaczeniem terenu wo-
kół budynku jest wielofunk-
cyjna przestrzeń miejska, słu-
żąca aktywności i rekreacji na 
świeżym powietrzu. Zazna-
czam, że na zewnątrz nie ma 
miejsc parkingowych – jest je-
den duży parking podziemny. 
Nie zakłócamy też komunika-
cji na naszych głównych arte-
riach miejskich – bo w nie po 
prostu nie ingerujemy.
Dodam w tym miejscu, że 

(ciąg dalszy ze str. 1)

jeszcze przed ogłoszeniem 
konkursu na projekt zagospo-
darowania terenu, przeprowa-
dziliśmy konsultacje z miesz-
kańcami okolicznych wspólnot 
– zbieraliśmy ich uwagi, któ-
re (np. potrzeba kina) znala-
zły odzwierciedlenie w naszej 
koncepcji.

Dlaczego uważa Pan ten 
projekt za pionierski?
Ponieważ projektuje się bu-
dynki albo stricte handlowo-
-usługowe albo domy kultu-
ry z usługami publicznymi. 
My to łączymy w jeden kom-
pleks. Chcemy, by np. rodzic, 
który przyprowadzi dziecko 

np. na kółko fotograficzne – 
mógł pójść na zakupy lub do 
kina – nie opuszczając kom-
pleksu.
Budynek został tak zaprojek-
towany, aby swoją dostępno-
ścią zapraszał do środka. Za-
równo od ul. Powstańców, 
jak i ul. Piłsudskiego, znaj-

dują się szerokie pasaże dla 
pieszych, otwierające się na 
centralną część budynku – 
atrium z sadzawką, otoczone-
go kawiarniami z ogródkami, 
w którym znajduje się sadzaw-
ka. Przedłużeniem sadzawki 
jest strumień z podświetla-
nymi fontannami, który pro-

wadzi do placu miejskiego, 
stanowiącego wielofunkcyjną 
przestrzeń przeznaczoną dla 
np. kina letniego, występów 
artystycznych oraz organizo-
wania innych aktywności czy 
rekreacji. 

(dokończenie na str. 7)

Koncepcja zagospodarowania całej działki po Gazomontażu

W projekcie uwzględniono miejsce na fontannę i kino pod chmurką



     ←  23(361) 17 grudnia 2020  →  7GAZETA BEZPŁATNA

WYDARZENIA • OPINIE • UWAGI • REKLAMA    TEL. 793 10 36 35

Drodzy Mieszkańcy
w tym tak trudnym dla nas Wszystkich czasie
serdeczne życzenia radosnych Świąt Bożego Narodzenia
w cieple najbliższej rodziny, pięknie pachnącej choinki,
zdrowia i energii na co dzień oraz uśmiechu
i życzliwości na każdy dzień Nowego Roku

życzy 

Zarząd i Pracownicy 
PWiK w Ząbkach Sp. z o.o.

Co powstanie w Ząbkach na działce po Gazomontażu?

Skąd pomysł, by wyposażyć 
to miejsce w różne instala-
cje wodne? 
PWIK jest spółką wodocią-
gową Pani Redaktor, chcie-
liśmy by jakiś nasz ślad w 
tym kompleksie się pojawił! 
A ponadto szum wody uspo-
kaja, poprawia się mikrokli-
mat i nadaje temu miejscu 
szczególnego charakteru.

Wydaje się to dobrze prze-
myślane. A co z naszymi 
najmłodszymi mieszkańca-
mi? 
Dla nich jest zaprojektowany 
plac zabaw oraz zielona łąka, 
po której będą mogli biegać 
do woli! Również w atrium 
została zaprojektowana sala 
zabaw dla dzieci z uwagi na 
centralne położenie tego 
miejsca i wygodny dostęp. 

No właśnie zieleń – jak za-
projektowano zieleń izola-
cyjną? 
Mieliśmy na uwadze wnioski 
mieszkańców sąsiednich osie-
dli – naszych sąsiadów zabu-
dowy mieszkaniowej wielo-
rodzinnej i dlatego cały teren 
został oddzielony zielenią izo-
lacyjną, która stanowią drze-
wa, krzewy oraz zielone ścia-
ny porośnięte bluszczami i 
powojnikami. Zieleń izola-
cyjna, wysoka oraz niska, zo-
stała także zaprojektowana 
od strony obu ulic. 

Czy mógłby Pan zobrazować 
w liczbach rozmiar inwesty-
cji? 
Powierzchnie użytkowe bu-
dynku z podziałem na strefy 
przedstawiają się następująco:
• Parking podziemny - 8 879,6 

m2

• Strefa usług komercyjnych - 
7583,7 m2

• Strefa rekreacji i sportu - 
2170,1 m2

• Strefa sztuki i kultury - 
2898,0 m2

• Kino - 855,8 m2

• Biblioteka - 576,8 m2.
Gdybyśmy chcieli porów-

nać wielkość obiektu z pozosta-
łymi elementami stanowiącymi 
całość inwestycji, otrzymujemy 
liczby:
• powierzchnia zabudowy - 

4 053,6 m2

• powierzchnia zieleni użytko-
wej - 203,0 m2

• powierzchnia placów i chod-
ników - 6 259,1 m2

• powierzchnia z instalacjami 
wodnymi - 484,3 m2.

Widać z tego, że po-
wierzchnia zabudowy w sto-
sunku do całej działki to ok. 
25%.

Co do strefy usług komercyj-
nych – zakładamy, że będzie 
zlokalizowana na parterze i 
pierwszym piętrze. Będą to ty-
powe dla tego typu obiektów 
butiki i punkty usługowe. 
Natomiast na trzecim pię-
trze w tzw. dominancie, po-
wierzchnie biurowe do wyna-

(dokończenie ze str. 6) jęcia. Natomiast na czwartym 
– kawiarnia lub restauracja z 
widokiem na nasze miasto.

Jeśli chodzi o strefę usług pu-
blicznych – obejmuje strefę 
sztuki i kultury, strefę rekreacji 
i sportu, kino oraz bibliotekę. 
Na parterze zostały zlokalizo-
wane wejścia do wszystkich 
wymienionych części. 
Na piętrze zlokalizowano sale 
do nauki, plastyki oraz pra-
cownię fotograficzną. 
Na kolejnym piętrze – sala car-
dio, fitness, crossfit, sala do na-
uki sportów walki, sala do in-
door cyclingu, squash, gabinety 
rehabilitacji, sauny i  pomiesz-
czenia towarzyszące. Dalej 
mamy salę teatralną z gardero-
bami, magazynami kostiumów, 

sale ćwiczeń tanecznych, sale 
do nauki muzyki, salon odno-
wy biologicznej.
Zaplanowana jest też biblioteka 
miejska z czytelnią i salą mul-
timedialną. Osobne wejście z 
niezależną windą zostało za-
projektowane do sali bowlingo-
wej, która mieści się na pierw-
szym piętrze – a to z uwagi na 
indywidualny charakter i go-
dziny otwarcia.
Czyli jak Pani widzi, kompleks 
jest nie tylko atrakcyjny wize-
runkowo, funkcjonalny, ale i 
spełniający potrzeby lokalnej 
społeczności. 

Czy będzie to kompleks na 
swój sposób innowacyjny? 
Sądząc po inwestycjach, któ-
re Pan wraz ze swoimi współ-

pracownikami zrealizował w 
mieście – pewnie coś takie-
go i tutaj Państwo przewidu-
jecie?
Trochę już nas Pani poznała! 
Tak. Po naszym inteligentnym 
budynku administracyjno-so-
cjalnym na ul. Hubalczyków i 
własnym stacjonarnym syste-
mie do odczytu wodomierzy 
Aqueduct – chcemy, aby i ten 
kompleks odznaczał się inno-
wacyjnością, poszanowaniem 
dla środowiska i efektywno-
ścią energetyczną. Fotowolta-
ika, pompy ciepła, odzysk wód 
deszczowych i inteligentne za-
rządzanie będzie tu na porząd-
ku dziennym.

Jaki jest kolejny etap realizacji 
tego przedsięwzięcia? 

Będziemy teraz chcieli spotkać 
się z mieszkańcami oraz Radą 
Miejską i zebrać uwagi co do 
przedstawionej koncepcji zago-
spodarowania terenu. Bo prze-
cież projekt ten powinien w jak 
największym stopniu spełniać 
oczekiwania różnych grup spo-
łecznych. Bardzo prosimy rów-
nież o wysyłanie uwag  na ad-
res specjalnej skrzynki email: 
koncepcja@pwikzabki.pl
Jeśli dostaniemy „zielone” 
światło dla dalszych działań, 
to będziemy szukać najlepsze-
go rozwiązania, mającego na 
celu znalezienie podmiotu ze-
wnętrznego, który zainwestu-
je swoje środki w budowę tego 
kompleksu.

Rozmawiała: 
Urszula Szaliłow

Cały kompleks wygląda przyjaźnie, atrakcyjnie i nowocześnie
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Świąt pełnych radości, ciepła i zdrowia,
 a także pomyślności 

i samych sukcesów w Nowym Roku 
życzą 

oraz radni, sołtysi i pracownicy 
Urzędu Gminy Strachówka

Przewodnicząca Rady
Gminy Strachówka

Anna Ołdak

Wójt
Gminy Strachówka
Piotr Orzechowski

Życzymy, aby nadchodzące Święta 
były wypełnione radością i miłością 

oraz niosły ze sobą spokój i odpoczynek 
w rodzinnym gronie. 

Niech Nowy Rok 2021 
napełnia Państwa optymizmem 

oraz obfi tuje we wszelką pomyślność.
Spokojnych Świąt Bożego Narodzenia 

życzą: 
Przewodniczący Rady 

Miejskiej 
/-/ Krzysztof Gajcy 

Burmistrz Tłuszcza
/-/ Paweł Bednarczyk

t

Pogodnych Świąt Bożego Narodzenia
spokoju i zdrowia 

w tym trudnym dla wszystkich czasie
oraz szczęśliwego Nowego 2021 Roku

mieszkańcom powiatu, przyjaciołom oraz sympatykom
życzy

Karol Małolepszy
Prezes 

Zarządu Powiatowego PSL 
w Wołominie

Zapraszamy na zakupy świąteczne:
al. Gen.A.Chruściela 11A, tel. 22 611 98 95
ul. Zamieniecka 78, tel. 22 610 47 47
ul. Egipska 4, tel. 22 672 02 41
Sklep online www.cukiernia-radzikowski.pl

Kolejna dobra wiadomość dla miesz-
kańców Gminy Dąbrówka.  Rada Gminy  
w porozumieniu z wójtem Radosławem 
Korzeniewskim obniżyła stawki podat-
ku: 
od nieruchomości na rok 2021:
- od gruntów pozostałych - z 0,50 zł na 

0,40 zł;
- od budynków pozostałych (np. garaży 

wolnostojących) - z 5,50 zł na 4,50 zł;

od środków transportowych na rok 
2021:
- od autobusów: równej lub większej niż 

22 miejsca - z 2533,36 zł na 350,00 zł;
- od samochodów ciężarowych - z 

3238,26 zł na 1650,00 zł;
- od ciągników siodłowych - z 3238,26 zł 

na 1700,00 zł;
- od naczep i przyczep - z 2502,96 zł na 

930,00 zł. 

Drodzy Twórcy i Miłośnicy rę-
kodzieła!

Ze względu na obecną sytuację 
i obostrzenia, Powiatowy Jarmark 
Bożonarodzeniowy po raz pierwszy 
od kilkunastu lat nie odbędzie się w 
tradycyjnej formie. Organizatorzy 
– Powiat Wołomiński i Powiatowe 
Centrum Kultury „Fabryczka” – nie 
chcą jednak zupełnie rezygnować 
z organizacji tego wydarzenia, po-
nieważ zdają sobie sprawę, że wielu 
Wystawców od dawna przygotowy-
wało się na ten moment. Dlatego też 
pragną wesprzeć ich tym trudnym 
czasie i umożliwić prezentację wyro-
bów ONLINE. 

Powiatowy Jarmark Bożonaro-
dzeniowy ONLINE będzie strefą za-
równo dla artystów, jak i nabywców, 
gdzie od 14 listopada do 23 grudnia 
można sprzedać lub kupić wyjątko-
we rękodzieło.

Boże Narodzenie to również 
niezwykły okres pełen nadziei, dla-
tego przy okazji tego wydarzenia 
chcieliśmy zachęcić ludzi o dobrym 
sercu do wsparcia zbiórki na rzecz 
Michasia Boguckiego chorego na 
SMA.

LINK DO ZBIÓRKI: https://
www.siepomaga.pl/michal-kontra-
-sma

Powiatowy Jarmark Bożonarodzeniowy

Niższe podatki w Dąbrówce Prace dobiegły końcaObniżenie stawek podatku od nieruchomości i środków transportowych. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Wołomińskie-
go Wiesław Mędrzycki, wójt Gminy Dąbrówka Radosław 
Korzeniewski wraz z zastępcą Naczelnika Wydziału Dróg 
Powiatowych Jarosławem Godlewskim, dokonali odbioru 
inwestycji budowy skrzyżowania ulicy Kościelnej i ulicy Ko-
ściuszki w Dąbrówce, w ramach zadania – projektu i budo-
wy skrzyżowania wyniesionego dróg powiatowych nr 4320 
W i 4324W w miejscowości Dąbrówka.

Jest to kolejna zrealizowana inwestycja poprawiająca 
bezpieczeństwo uczestników ruchu drogowego.

Skrzyżowanie ulic: Kościelnej i Kościuszki w Dąbrówce już gotowe. Będzie wolniej, ale za to bezpieczniej dla wszystkich. 
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Drodzy Mieszkańcy Gminy Dąbrówka!
Z okazji Świąt Bożego Narodzenia 

życzymy Państwu samych serdeczności, 
by mimo trudnych czasów, w jakich przyszło nam żyć, 

znaleźć wytchnienie od codziennych zmartwień i trosk, 
by w naszych domach zagościło szczęście i miłość. 
Niech świąteczny czas, pełen ciepła i życzliwości 

pozostanie z nami jak najdłużej 
a Nowy Rok przyniesie uśmiech, spokój i zdrowie.

Radosław Korzeniewski 
Wójt 

Gminy Dąbrówka

Agnieszka Gryglas 
Przewodnicząca 

Rady Gminy Dąbrówka

Zdrowych i pogodnych 
Świąt Bożego Narodzenia
oraz
wszystkiego najlepszego 
w Nowym Roku
życzy Marek Woch, 
Prezes fi rmy 
„Clean World” 
wraz z pracownikami

Wszystkim naszym 
Klientom 

oraz 
mieszkańcom Ząbek 

życzymy
Wesołych Świąt

Złoto najlepszym 
prezentem pod choinkę 

Rekordowy budżet MazowszaRadni Mazowsza przeciwni 

Środki przeznaczone będą 
na modernizację w latach 2021-
2022 m.in.: apteki szpitalnej, od-
działu okulistyki, części rehabili-
tacyjnej oddziału neurologii oraz 
zakupów nowoczesnego sprzętu 
medycznego.

– W pierwszej transzy FIL 
otrzymaliśmy 13,5 mln zł, któ-
re sukcesywnie przeznaczamy 
na realizację inwestycji powia-
towych. Druga transza została 

rozdysponowana przez Premie-
ra Mateusza Morawieckiego, w 
ramach naboru konkursowego 
– informuje Adam Lubiak, sta-
rosta wołomiński. 

Z terenu Powiatu Wołomiń-
skiego beneficjentami FIL zosta-
ły również:
•	Gmina Poświętne - 9 mln zł 

m.in. na budowę sieci wodo-
ciągowej; 

•	Urząd Gminy Dąbrówka - 4,5 
mln zł na rozbudowę budyn-
ku Publicznej Szkoły Podsta-

wowej im. Adeli Goszczyń-
skiej we Wszeborach;

•	Miasto Ząbki - 4 mln zł na bu-
dowę budynku komunalnego;

•	Gmina Radzymin - 1,5 mln zł 
na budowę budynków komu-
nalnych;

•	Miasto Kobyłka - 652 tys. zł 
na budowę oświetlenia ulicz-
nego;

•	 Zielonka - 500 tys. zł na budo-
wę mostku pieszo-rowerowe-
go na rzece Długiej w Parku 
Dębinki.

Kolejne miliony na szpital
(dokończenie ze str. 1)

Zdrowych i spokojnych Świąt Bożego Narodzenia 
oraz szczęśliwego Nowego 2021 Roku
wszystkim naszym Klientom, 
Pracownikom i Przyjaciołom
składa życzenia 
Sławomir Ziemkiewicz 
Usługi budowlane, ogrodzenia betonowe, 
metalowe, panelowe - Dybów K., ul. Majowa 70

Ponad 1,2 mld zł na inwestycje i ponad 131 mln zł na programy wsparcia – tak zapowiada się przy-
szłoroczny budżet województwa. To przede wszystkim wsparcie dla samorządów lokalnych oraz 
walkę z COVID-19. Mazowsze właśnie uruchomiło kolejną pulę środków unijnych na doposażanie 
placówek medycznych w najpotrzebniejszy sprzęt i środki ochrony osobistej.

Radni województwa mazowieckiego w przyjętym 15 grudnia stanowisku wyrazili swój sprze-
ciw wobec wyłączenia regionu NUTS 2 warszawskiego stołecznego ze wsparcia w ramach 
RPO WM na lata 2021-2027. Radni apelują do rządu o wycofanie się z błędnie podjętej de-
cyzji i umożliwienie Warszawie i 70 okolicznym gminom korzystanie ze wsparcia z regional-
nych środków unijnych. W 2021 r. samorząd Ma-

zowsza będzie kontynuował 
wszystkie dotychczasowe pro-
gramy wsparcia. Pojawi się tak-
że nowy, który ma wesprzeć 
samorządy lokalne w walce z 
koronawirusem poprzez m.in. 
doposażanie zakładów opieki 
medycznej. Jak mówi marsza-
łek Adam Struzik, ta decyzja 
podyktowana jest ogromnymi 
potrzebami samorządów lokal-
nych w zakresie bezzwrotnego 
wsparcia finansowego.

Planowane dochody Ma-
zowsza wyniosą w przyszłym 
roku prawie 3,6 mld zł, z czego 
ponad 2,6 mld zł to prognozo-
wane dochody z podatków CIT 
i PIT. Z kolei wydatki mają być 
na poziomie ponad 3,8 mld zł. 
Wpłata do budżetu państwa, 
czyli tzw. janosikowe, w 2021 r. 
wyniesie 639 mln zł.

W 2021 r. na realizację in-
westycji władze województwa 
zaplanowały ponad 1,2 mld zł. 
W związku z trwającą pande-
mią koronawirusa, najwięcej, 
bo 405 mln zł, pochłoną inwe-
stycje w ochronie zdrowia. 

Na drugą pozycję spadły 
inwestycje drogowe, na reali-
zację których władze Mazowsza 

przeznaczą 384 mln zł. Ponad 
72 mln zł pochłoną zadania w 
obszarze kultury i dziedzictwa 
narodowego, a ponad 42 mln zł 
inwestycje w oświacie. 

Wśród największych inwe-
stycji znalazły się:
• budowa zachodniej obwodni-

cy Grodziska Mazowieckiego 
w ciągu DW 579 – 117 mln 
zł, w tym 98,6 mln zł stanowią 
środki unijne w ramach RPO 
WM 2014-2020;

• rozbudowa drogi wojewódz-
kiej nr 541 na odc. od km 
57+660 do km 69+230 – 46,7 
mln zł;

• droga wojewódzka nr 637 
Warszawa-Węgrów – 30 mln 
zł;

• przebudowa drogi wojewódz-
kiej nr 627 relacji Ostrów Ma-
zowiecka-Orło na odcinku od 
km 43+770 do km 52+353 – 
21 mln zł;

• poprawa dostępności re-
jonu przygranicznego po-
przez przebudowę drogi 
wojewódzkiej nr 698 wraz 
z remontem mostu na rze-
ce Toczna w Łosicach – 25,7 
mln zł;

• droga wojewódzka nr 634 gr. 
Warszawy-Zielonka-Woło-

min-Tłuszcz-Wólka Kozlow-
ska – 10,9 mln zł;

• przebudowa drogi wojewódz-
kiej nr 579 Kazuń-Błonie Etap 
II – 9 mln zł;

• budowa tunelu drogowego 
oraz drogi woj. nr 638 w km 
19,400 linii kolejowej nr 2 w. 
m. Sulejówek – 9,5 mln zł;

• budowa nowego odcinka dro-
gi wojewódzkiej nr 635 do 
węzła „Wołomin” na trasie S-8 
– 12,5 mln zł.

Kultura i dziedzictwo na-
rodowe to w 2021 r. 72 mln zł, z 
czego ponad 47,5 mln zł samo-
rząd Mazowsza przeznaczy na 
inwestycje w muzeach. 

Na inwestycje w placów-
kach oświatowych samorząd 
województwa przeznaczy w 
2021 r. ponad 42 mln zł. 

Na wsparcie mazowieckich 
gmin, powiatów, władze Ma-
zowsza przeznaczą w 2021 r. po-
nad 131 mln zł. To między in-
nymi wsparcie na doposażenie 
ośrodków medycznych, rozbu-
dowę infrastruktury sportowej, 
działania w ochronę powietrza, 
aktywizację sołectw i działkow-
ców czy doposażenie mazo-
wieckich OSP.             

Marta Milewska

– Ta decyzja jest dla mnie 
absurdalna. Nie można po-
zbawić połowy mieszkańców 
regionu dostępu do  wsparcia 
unijnego. Dziś podczas sesji 
sejmiku województwa ma-
zowieckiego sprzeciwiliśmy 
się temu wykluczeniu. Ta po-
moc jest niezbędna i należy 
się mieszkańcom Warszawy i 
okolicznych gmin – podkreśla 
marszałek Adam Struzik.

W ocenie sejmiku woje-
wództwa mazowieckiego de-
cyzja stanowi kolejny krok 
do podziału Mazowsza, któ-
remu sprzeciwia się więk-
szość samorządowców z ob-
szaru warszawskiego. Może 
ona stanowić także zagro-
żenia dla zrównoważonego 
rozwoju regionu – zaznacza 
marszałek Struzik. – Jest to 
dla mnie niezrozumiałe, że 
tak ważna decyzja dotyczą-
ca naszego regionu, nie zosta-
ła skonsultowana z władza-
mi województwa ani innymi 
władzami samorządowymi 

regionu warszawskiego sto-
łecznego – dodaje marszałek.  

Sejmik województwa ma-
zowieckiego apeluje do rzą-
du o: 
•	 dostęp do środków unij-

nych dla Warszawy i 70 
okolicznych gmin, zarów-
no na poziomie regional-
nym jak i centralnym w 
ramach programów współ-
finansowanych z Regional-
nego Programu Operacyj-
nego na lata 2021-2027 i 
Europejskiego Funduszu 
Społecznego Plus;

•	 umożliwienie realizacji in-
westycji na obszarze regio-
nu warszawskiego stołecz-
nego ze środków Funduszu 
Spójności w ramach Pro-
gramu Operacyjnego In-
frastruktura i Środowisko, 
w tym projektów z zakre-
su transportu i mobilności 
miejskiej (metro, kolej re-
gionalna i metropolitalna, 
trasy tramwajowe, autobu-
sy niskoemisyjne) oraz po-

prawy jakości środowiska;
•	 wynegocjowanie na pozio-

mie Unii Europejskiej do-
datkowego, dedykowanego 
wsparcia dla regionu war-
szawskiego stołecznego ze 
względu na niekorzystną 
zmianę wysokości i wa-
runków wsparcia dla tego 
regionu w stosunku do 
okresu 2014-2021;

•	 przesunięcie środków w 
wysokości 2,5 mln zł do re-
gionu warszawskiego sto-
łecznego;

•	 wprowadzenie szerokie-
go zastosowania dodatko-
wego współfinansowania z 
budżetu państwa w mode-
lach finansowania projek-
tów JST, rekompensujące-
go spadek intensywności 
wsparcia Unii Europej-
skiej.

Marta Milewska
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REALIZUJEMY
INDYWIDUALNE

 ZAMÓWIENIA

ŁÓŻKA   MATERACE   SZAFY   KOMODY
BIURKA   WITRYNY   STOŁY   KRZESŁA

MŁODZIEŻOWE   ZESTAWY   I INNE

tel. 22 815 35 98
tel. 501 040 501
meble@meblesosnowe.eu

Warszawa, ul. Płowiecka 25

WWW.MEBLESOSNOWE.EU

Podstawowe kryteria 
wyboru

Przy zakupie materaca 
najważniejsze jest to, by pa-
sował do rozmiarów dane-
go łózka. Kolejnym ważnym 
kryterium jest jego twardość. 
Zbyt miękki materac może 
sprawić, że będziemy w nim 
się zapadać, co doprowadzi 
do spania w nienaturalnych 

pozycjach. Z kolei za twardy 
materac może powodować 
napinanie się mięśni podczas 
snu. Jeśli śpimy na boku, le-
piej sprawdzać miększe ma-
terace. Spanie na plecach lub 
na brzuchu jest wygodniejsze 
na materacach twardszych. 
Specjalista z firmy STAR w 
Warszawie mówi: Wygoda 
powinna iść w parze z właści-

wym podparciem dla kręgosłu-
pa i sposobem dopasowywania 
się do ciała, a co za tym idzie, 
wybranym sposobem wypeł-
nienia.

Materace sprężynowe 
i lateksowe

Można wyróżnić kilka 
rodzajów wypełnienia. Mate-
race bonellowe, znane także 

sprężynowe, pomimo upły-
wu lat cieszą się dużą popu-
larnością. Ich największym 
atutem w stosunku do innych 
materaców jest niska cena. 
Są także materace na sprę-
żynie kieszonkowej, które 
pracują na zasadzie sprężyn 
umieszczonych w osobnych 
kieszonkach. W ten sposób 
materac lepiej dopasowuje 

Dobry materac - kryteria wyboru Odeszła Leokadia Niedźwiecka - 
zasłużona nauczycielka Dwójki Materac powinien być dopasowany do wagi użytkownika, jego osobistych preferencji i ulubio-

nej pozycji podczas snu. Producenci oferują kilka podstawowych rozwiązań systemowych. Wy-
bór sprężyn, lateksu, pianki termoplastycznej lub pianki wysokoelastycznej wpływają na różne 
sposoby dostosowania się do ciała. Różnica jednak jest nie tylko w komforcie, ale także w cenie.

się do kształtu ciała. Ilość 
umieszczonych w materacu 
sprężyn wpływa na jakość 
i cenę. Standardowy mate-
rac posiada ich 350. Wersje 
ekskluzywne mają ich nawet 
1000. Materace lateksowe 
cechuje wysoka elastyczność 
w poszczególnych punktach. 
Dzięki temu są wytrzymałe, 
odporne na zużycie i trwałe 

na zniekształcenia. System 
kanalików poprawia spręży-
stość i wentylację. Matera-
ce lateksowe wykonane są z 
naturalnych składników. Nie 
mają właściwości uczulają-
cych, dlatego są szczególnie 
polecane alergikom.

Materace piankowe
Materace termoplastycz-

ne zawierają w sobie specjal-
ną piankę, która dopasowuje 
się do ułożenia ciała. Dzieje 
się tak ze względu na dzia-
łanie ciężaru i temperatury. 
Inne rodzaje materaców nie 
dostosują się tak idealnie 
jak ten rodzaj. Zastosowanie 
pianki to nie tylko wysoki 
komfort, ale także większa 
żywotność i przewiewność 
materaca. Materace wysoko-
elastyczne charakteryzują się 
dużą sprężystością punkto-
wą, dzięki czemu wpasowują 
się w anatomiczną budowę 
ciała. Właściwe wyprofilowa-
nie pianki pozwala uzyskać 
siedem stref twardości. 

Materace nawierzchnio-
we zazwyczaj wykonane są z 
trzech materiałów – pianki, 
lateksu i maty kokosowej, co 
ma służyć regulowaniu twar-
dości posiadanego już mate-
raca. Jest to także rozwiąza-
nie dla osób, które sypiają na 
nierównych wersalkach.

Postać niezwykła. Zawsze 
skromna, cicha, spokojna, dla 
koleżanek z pracy po prostu Lo-
dzia. Potrafiła słuchać rozmów-
cy, poświęcając mu całą swoją 
uwagę. Ostatni raz odwiedziła 
„Dwójkę” przy okazji obcho-
dów 50-lecia tej placówki.

Pani Leokadia Niedżwiec-
ka w 1940 roku, jako trzyna-
stolatka, wraz z rodziną zosta-
ła wywieziona z rodzinnej wsi 
Biernatki, w powiecie Augu-
stowskim, do Związku Radziec-
kiego. Los rzucił Ją na Syberię 
do Kraju Ałtajskiego, z którego 
powróciła z rodziną do Polski w 
1946 roku. Poza granicami Oj-
czyzny kontynuowała naukę i 
po zdaniu niezbędnych egzami-
nów, już w 1948 roku rozpoczę-
ła pracę w zawodzie nauczycie-
la. Pracując ukończyła Studium 
Nauczycielskie, ukierunkowu-
jąc się na matematykę. I wła-

śnie tego przedmiotu uczyła 
przez wiele lat. W latach 1948-
1951 pełniła funkcję kierowni-
ka szkoły w Dorszach, gdzie do 
pracy została skierowana przez 
Inspektora Szkolnego w Ełku. 
To był czas, kiedy nauczyciel nie 
wybierał sobie szkoły, w któ-
rej chce pracować. Pani Lonia 
przez długi okres czasu zabiega-
ła o zgodę na rozpoczęcie pracy 
w „Dwójce” w Zielonce. Osta-
tecznie się udało i 16 paździer-
nika 1964 rozpoczęła pracę w 
tej placówce. Od 1 września 
1966 roku, przez rok, pełniła 
obowiązki zastępcy kierowni-
ka szkoły. Nieprzerwanie uczy-
ła matematyki do 1982 roku, w 
którym odeszła na emeryturę. 
Jednak Jej przygoda zawodo-
wa ze szkołą nie zakończyła się, 
pracowała aż do roku 1991.

Pani Leokadia uczyła dzieci 
z Zielonki przez ponad ćwierć 

wieku przede wszystkim mate-
matyki. W Jej teczce osobowej 
są liczne odznaczenia, dyplomy 
i wyrazy uznania, podkreślające 
perfekcyjne przygotowanie do 
zajęć, dbałość o relacje z innymi 
i niezwykły takt pedagogiczny.

Poza życiem zawodowym, 
prywatnie Pani Leokadia była 
żoną, matką, babcią, prabab-
cią… 

Cześć Jej pamięci !

4 grudnia 2020 r. zmarła śp. Pani Leokadia Niedźwiecka, mieszkanka Zielonki, zasłużona na-
uczycielka Szkoły Podstawowej nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Zielonce.

Z głębokim żalem zawiadamiamy, 
że 5 grudnia br., w wieku 83 lat, 
odeszła od nas Pani Barbara 
Nitczyńska, wieloletnia dyrektor 
i nauczycielka Szkoły Podstawowej 
Nr 1 w Ząbkach, wychowawczyni 
wielu pokoleń ząbkowian, osoba 
niezwykle ciepła i z wielkim sercem 
dla ludzi.

Uroczystości pogrzebowe odbyły 
się 11 grudnia w Kościele Świętej 
Trójcy w Ząbkach.
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stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, 
żyrandole, lampy, 

obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: pn.,wt., czw. 9.00 - 16.00
śr., pt. 10.00 - 18.00
sob. 10.00 - 14.00 

www.komisukrysi.pl

Adres do korespondencji: 
Moja Gazeta Regionalna 

Skr. Poczt. nr 5 UP Ząbki 2
ul. Szwoleżerów 129, 05-091 Ząbki 

Redaktor Naczelna: Urszula Szaliłow
Dyżur redakcyjny: tel. 793 10 36 35

e-mail: redakcja@regionalna.waw.pl
e-mail: reklama@regionalna.waw.pl

WYDAWCA: AB PERFEKT
Biuro ogłoszeń:

VIDEO MAAG, Zielonka, ul. Kolejowa 28

Redakcja zastrzega sobie prawo do skracania 
tekstów i zmiany tytułów.
Materiałów nie zamówionych nie zwracamy. 
Za treść ogłoszeń nie odpowiadamy. 
Poglądy prezentowane przez autorów arty-
kułów nie muszą odzwierciedlać stanowiska 
redakcji.

PRACA

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

NIERUCHOMOŚCI

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

MOTORYZACJA

GEODETA MAPY
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

PRZYJMĘ DO PRACY OSOBĘ 
NA STANOWISKO 
HANDLOWCA

(mile widziana praktyka)
DO PRODUKCJI CIAST

z praktyką i do przyuczenia.
TEL. 502-617-823

Zakład kamieniarski wykonuje 
nagrobki - parapety, schody. 

Wołomin. Tel. 502 472 396

Zdecydowanie kupimy różnego 
rodzaju Antyki i Starocie od A do Z. 
Płacimy gotówką. Tel. 601 460 186.

Smaczne obiady domowe
Bar MIODZIO,

Tłuszcz, ul. Warszawska 3

Praca Remonty Wykończenia Wnętrz 
dla Glazurnika, Hydraulika, Gipsiarza, 
Tel. 727999900

Kupię ziemię rolną w Radzyminie 
lub okolicy tel: 797 291 567

HAKI - TŁUMIKI
Sprzedaż - montaż. 

Zielonka ul. Poniatowskiego 49,
tel. 600-706-809

• Zatrudnię kierowcę w piekarni Żytnia. 
Tel. (29) 7578009 

Mechanika Samochodowa
Marek Piotrowski

Zielonka, ul. Marecka 72. 
Tel. (22) 781 82 63, 603 528 562 

www.automechanik.com.pl

WYNAJEM 
KABIN W-C

TEL. 22 787 88 65
TEL. 509 277 813

USŁUGI SZKLARSKIE - 
Waldemar Pachulski
Szlifiernia szkła i luster, 

witraże, szkło hartowane 
i kominkowe.

Radzymin, ul. Jana Pawła II 41b
Tel. (22) 786 67 43 
fax (22) 763 08 07

www.szklarze.com.pl

AUTOMECHANIKA
wulkanizacja, 

wymiana opon, 
naprawy 

główne i bieżące, 
zawieszenia, 
diagnostyka 

komputerowa, 
rozrządy - hamulce - 

sprzęgła

IMPERF
Wołomin, ul Łukaszewicza 70

Tel. 601 574 274

USŁUGI

Zakład naprawy pralek i zmywarek 
automatycznych. Ireneusz Jakóbowski

Wołomin, ul Nowa 2
Tel. (22) 787 77 50, 603 116 778 

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

TARTAKTARTAK
Nadma, Jaworówka 44

Tel. 514 202 038, 882 840 184
Drewno opałowe, kominkowe, 

brykiet, pelet. 
Tarcica, deska, szalówka.Transport.

www.opaltartaknadma.pl

PRODUKCJA I SPRZEDAŻ

05-091 Ząbki
ul. Langiewicza 7A

tel./fax: (22) 781 46 48
e-mail: 

biuro@drusiatmex.com.pl
www.drusiatmex.com.pl

Siatki produkowane są 
z drutu od 2 do 10 mm grubości 

oraz różnej wielkości oczka

Siatki metalowe:
• zgrzewane

• karbowane - tkane
• drut i pręty ciągnione 2-10 mm

Siatki ogrodzeniowe

SKLEP OGRODNICZY
www.witona.prv.pl

Radzymin
ul. Norwida 22

tel. (22) 786 52 55
fax: (22) 786 54 31

czynny: pn. - pt.: 8.00 - 18.00; 
sob. 8.00 - 16.00 

Pączek w Tłuszczu
Codziennie świeże wypieki. Pyszne torty.

Tłuszcz, ul. Warszawska 3
tel. 509 362 655 

HYDRAULIK
USŁUGI 

HYDRAULICZNO - 
GAZOWE. 
PROJEKTY

Tel. 602 724 738

tel. 604 996 604  lub 609 609 627
www.kolmont.pl

• kompleksowe wykończenie mieszkań
• projekty łazienek (wizualizacja)
• montaż drzwi i podłóg z vat 8%
• dostawa / transport

• drzwi, podłogi, płytki 
• armatura łazienkowa 
• farby, kleje 
• gipsy, tynki, itp.

OCIEPLENIA  ·  IZOLACJE  ·  ELEWACJE

TRANSPORT I SPRZEDAŻ TRANSPORT I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCHMATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCH 

sól drogowa workowana i luzem
pospółka, żwir, piasek, gruz, tłuczeń, cement, wapno, węgiel, 

ziemia ogrodnicza, torf, kora sosnowa. 
Sprzątanie i utwardzanie terenu, kopanie stawów, rozbiórki, itp.

Wynajem transportu od 1 - 30 ton.
 Leśniakowizna ul. Kasprzykiewicza 92

Kobyłka, ul. Nadarzyńska 143
(22) 7878007, 696066033

www.budamrek.pl

Umów wizytę w urzędzie 
skarbowym!

•	 Wybierz termin dogodny dla siebie
•	 Bez kolejek i straty czasu - to my bę-

dziemy czekać na Ciebie.
Każdy może umówić wizytę w do-

godnym dla siebie terminie przez Inter-
net, telefon lub osobiście w urzędzie.

Usługa „Umów wizytę w urzędzie 
skarbowym” jest dostępna poprzez 
stronę internetową urzędu skarbowego, 
izby administracji skarbowej, a także 
poprzez strony www.podatki.gov.pl 
oraz wizyta.podatki.gov.pl.

Po wejściu na wybraną stronę, nale-
ży postępować zgodnie z zamieszczoną 
tam instrukcją, tj.:
1. wybrać właściwy urząd i sprawę, któ-

rą chcemy załatwić,
2. datę i godzinę wizyty,
3. podać swoje dane.

Na wskazany przez nas adres e-
-mail otrzymamy potwierdzenie wizyty 
z podaną datą, godziną oraz numerem 
pokoju/stanowiska, w którym będzie na 
nas czekał pracownik urzędu.

Wizytę można też umówić  telefo-
nicznie. Wykaz numerów telefonów, 
pod którymi będzie można skorzystać 
z nowej usługi, znajdą Państwo na stro-
nach internetowych poszczególnych 
urzędów skarbowych pod adresem: 
www.mazowieckie.kas.gov.pl.

Z umówionej wizyty można zre-
zygnować dzwoniąc na numer wska-
zany na stronie urzędu skarbowego – 
dzięki temu zwolniony termin wizyty 
może zostać wykorzystany przez inną 
osobę.

Wprowadzona usługa ma   zapew-
nić naszym klientom nie tylko większy 
komfort załatwiania spraw, ale i bezpie-
czeństwo.



Ząbki przybrały już odświętny charakter dzięki pięknym dekoracjom, które 
przyozdobiły główne obiekty i ulice, w tym Urząd Miasta.

Ujął to wszystko w swoim obiektywie znakomity fotograf Bogdan Śladowski 
i udokumentował na wspaniałych zdjęciach. 

W Ząbkach już świątecznie


